
Grundejerforeningen Hasselbakken af 1988. 

Referat af ordinær generalforsamling onsdag den 25. marts kl. 19. Mødet afholdtes i 

Hasselagerhus, Stationsvej 17, Hasselager. 

Mødet havde 39 husstande repræsenteret ud af Hasselbakkens i alt 95 huse. 

 

1.  Velkomst v/ formand, Jørgen Kragh Østby. (JKØ). 

 

2. Valg af dirigent. 

Lars Brix blev valgt. 

3. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

4.Bestyrelsens beretning v/ Jørgen Kragh Østby. 

Der berettedes om : 

-   bestyrelsens mødehyppighed og forskellige arbejdsformer. 

-  årets kommende store asfaltarbejde. 

-  Affald/Varmes udskiftning af fjernvarmerør og reetablering af sti og træer. 

-  valg af nyt gartnerfirma til pasning af Hasselbakkens grønne områder. 

-  ekstraarbejder og vedligeholdelse af grønne områder. 

-  foreningens miljøpolitik for at undgå sprøjtegifte i grundvandet. 

-  fælles arbejdsdage til fremme af det sociale liv og forskønnelse/vedligeholdelse af 

Hasselbakkens legepladser og grønne områder.     

-  Hasselbakkens nye hjemmeside. 

-  en opdeling af regnskabet i fonde, som med en mere klar beskrivelse fortæller om anvendelsen 

af foreningens penge. 

-  vedtægter og ordensregler har fået en lille sproglig modernisering og en mere positiv tilgang i 

overensstemmelse med dagens Danmark anno 2015. 

-   årets underskriftindsamling og dens forløb. 

-   Datatilsynet og anonymisering af en beboer. 



-   nabohjælp blandt foreningens medlemmer. 

-   undersøgelse af behov for flere parkeringspladser på sidevejene. 

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til formandens beretning.  

5. Aflæggelse af regnskab for 2014  v/kasserer, Marianne Lemming. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. Der var ingen spørgsmål eller kommentarer. 

6. Vedtagelse af budget og kontingent for 2015. 

Et medlem spurgte, om omlægningen af bidraget til vejfonden fra de nuværende 400 kr. pr. år til 

600 kr. vil give et provenu stort nok til fremtidige vejrenoveringer og måske en dræning af 

fodboldbanen. 

JKØ.  mente, at den nye forhøjede indbetaling på 59.000 kr. pr. år sammen med  fremtidige 

bestyrelsers vurderinger af prisstigninger og måske kontingentforhøjelser skulle kunne dække et 

nyt slidlag om ca. 15 år. 

Budgettet blev vedtaget, og der er ingen kontingentforhøjelse for 2015. 

7. Indkomne forslag. 

a.  Vedtægtsændringer. Ændringer af § 7 og § 13 blev vedtaget. 

b.  Anvendelse af tre fonde. En mere klar og entydig opdeling og beskrivelse af regnskabets tre 

fonde: vejfonden, snefonden og investeringsfonden, blev vedtaget. 

c.  Pullerter. Afstemningen for pullerters forbliven gav 41 stemmer for og 28 stemmer imod. 

d.  Parkeringspladser. Afstemning om etablering af nye, ekstra P-pladser gav  et enstemmigt nej.  

e.  Legepladsudvalg og beløb til renovering af legepladser. Et kommende udvalg blev vedtaget 

med 53 stemmer for og 18 imod. Interesserede bedes melde sig til bestyrelsen. Udvalget vil få 

kompetence til at beslutte, hvilke legepladser der skal nedlægges eller renoveres. 

f.  Haveudvalg og beløb til etablering af frugthave. Forslaget blev nedstemt med 39 stemmer 

imod og 24 for. 

g.  Glatførebekæmpelse - anvendelse af salt eller grus. Der var to afstemninger: 

         1. Ikke saltning, men grusning af vejene. Forslaget nedstemtes med stort flertal. 

         2. Delvis saltning. Stamvejen saltes og stikvejene gruses. Nedstemt med stort flertal. 

Vejene saltes hermed fortsat. 

h.  Nyt ordensreglement. Ordet primært slettes i forslaget, så punktet virker strammere. Forslaget 

blev vedtaget med 60 stemmer for og 2 imod. 



8.  Valg. 

a.  Kasserer for 2 år. På valg er Marianne Lemming (81). Genvalgt for 2 år. 

b.Bestyrelsesmedlemmer: 1 medlem for 2 år og 1 medlem for 1 år.På valg er Allan Hansen (30) 

og Hugo Kristensen (1).Hugo genopstiller ikke. 

Allan Hansen (30) genvalgtes for 1 år, og Lars Brix (53) valgtes for 2 år. 

c.  2 suppleanter for 1 år : Lars Brix (53) og  Helle Jørgenius (22) er på valg. Carsten Grønbæk (95) 

og Helle Jørgenius (22) blev valgt. 

d.  Revisor for 1 år: Niels Frandsen (7). Niels Frandsen blev genvalgt. 

e.  Revisorsuppleant for 1 år: Lone Skov Jørgensen (43). Lone Skov Jørgensen blev genvalgt. 

9.  Eventuelt. 

Sø og å i "skoven" blev for en del år siden oprenset, men trænger igen. Projektet foreslås afholdt 

på en arbejdsdag. 

 

Hugo Torben Kristensen / referent. 

Jørgen Kragh Østby / formand. 

Lars Brix / dirigent. 

 

 

 


